

## 《单词百科:scriptures是什么意思?scriptures怎么发音?scriptures的解释和用法》

英语单词scriptures是什么意思?scriptures怎么读?scriptures怎么发音?简答网为您整理了scriptures的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### scriptures怎么读

scriptures的读音:['skr pt z]

### scriptures的意思

1、n.经文，圣典( scripture的名词复数 );经典;

### scriptures的相关词组

1、Buddhist scriptures 佛经

2、holy scripture [基督教、犹太教]圣经 [亦作 Holy Scriptures];

## scriptures的双语例句

1、 You won't find this moral precept in the scriptures.

你在《圣经》中找不到这种道德规范.

2、 Here the apostle Peter affirms his belief that the Scriptures are 'inspired '.

使徒彼得在此表达了他相信《圣经》是通过默感写成的.

3、 'sit around all day reciting Buddhist scriptures, like your grandmother?

“ 不然就像你婆婆那样整天诵经念佛.

4、 Chinese-translated Buddhist Scriptures are very important to the Chinese language research.

汉译佛经是研究汉语语言的重要语料.

5、 See below for Biblical advice and scriptures concerning God's grace.

下面是圣经上所记载关于上帝的恩典的话语.

6、 The whole system was based on divine revelation in the Scriptures.

整个体系都建立在《圣经》的神圣启示的基础之上。

7、 H . Paul confirmed historical events and people from Hebrew Scriptures.

保罗证实了历史事件和人从西伯来圣经.

8、 By tradition , the Hebrew scriptures were usually preserved on leather rolls.

据传希伯来经典是写在皮革卷上的.

9、 Religious scriptures, books and magazines are published by various religions.

各宗教都自己出版经典、 书刊.

10、 The temple library apparently began as a collection of sacred scriptures.

寺院图书馆始于宗教文稿的收藏.

11、 All scriptures declare this to be life's supreme purpose and achievement.

所有经典都宣称这是生命的最高目标和成就.

12、 We need to adjust our expectations with the scriptures'teaching.

我们需要根据圣经的教导调整自己的期望.

13、 The scriptures show us what and how to obey God.

圣经教导我们什么是神的本意并且如何遵循他的旨意.

14、 F . Stephen confirmed historical events and people from Hebrew Scriptures.

斯蒂芬证实了历史事件和人从西伯来圣经.

15、 The devil can cite the Scriptures for his purpose.

魔鬼替其狡辩,也会引经据点.

以上是简答网为您整理的scriptures怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于scriptures

的用法、scriptures的释义、

scriptures的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/scriptures>